

*Clause 4:* The amendment proposed by this clause is consequential on the amendment proposed by clause 7.

*Clause 5:* This amendment would continue to limit the application of subsection 4(1) of the Act to the Prime Minister's residence.

*Clause 6:* Section 5 at present reads as follows:

"5. The Prime Minister shall pay to the Receiver General of Canada five thousand dollars yearly and *pro rata* for any period less than a year for food and lodging for himself and his family."

*Clause 7:* New.

*Article 4 du bill:* La modification proposée par cet article du bill découle de la modification proposée par l'article 7 du bill.

*Article 5 du bill:* Cette modification continuerait de restreindre l'application du paragraphe (1) de l'article 4 de la loi à la résidence du premier ministre.

*Article 6 du bill:* L'article 5 se lit actuellement comme suit:

«5. Le premier ministre paiera, au receveur général du Canada, cinq mille dollars par année et un montant proportionnel à l'égard de toute période de moins d'un an, pour les vivres et le logement destinés au premier ministre et à sa famille.»

*Article 7 du bill:* Nouveau.